

STM Lottery Shares Ramadhan Blessings with the Less Fortunate

In conjunction with the Ramadhan month, STM Lottery brought festive cheers to 50 children from Pertubuhan Kebajikan Al-Firdausi, Selangor as well as 50 B40 families residing in various flats located in USJ 1, Subang Jaya, Selangor.

For the first event which was held on 15 April 2022, STM Lottery once again collaborated with Kelab Darul Ehsan to host an *iftar* dinner for 50 underprivileged children from Pertubuhan Kebajikan Al-Firdausi, Selangor. Besides the sumptuous dinner, the children were each given “duit raya” worth RM20 and a mini hamper consisted of various food items such as Raya cookies, cakes, chocolates and biscuits.

For the second event which was held on 24 April 2022, a team of staff volunteers led by STM Lottery communications manager Pn. Sherifah Hanom distributed food baskets containing rice, cooking oil, sugar, flour, milk, instant noodles and canned food to the 50 B40 families residing in various flats located in USJ 1, Subang Jaya, Selangor.

多多博彩斋戒月施赠弱势群体

在斋戒月期间，多多博彩为来自雪兰莪州 Al-Firdausi 慈善机构的 50 名孩童，以及 50 个居住在雪州梳邦再也 USJ 1 一带的公寓住户（B40 家庭）带来佳节欢乐。

多多博彩与 Darul Ehsan 俱乐部再度携手合作，于 2022 年 4 月 15 日在该俱乐部举行上述首场活动，即为来自 Al-Firdausi 慈善机构的 50 位孩童献上 1 场开斋飨宴。除了享用丰盛的晚餐之外，孩童们还个别获赠价值 20 令吉的青包和 1 个装有各种食物，如开斋节饼干、蛋糕、巧克力和饼干的迷你礼包。

该公司在 2022 年 4 月 24 日举办了第 2 场斋戒月施赠活动。在多多博彩公关部经理莎丽花女士的带领下，1 支由志愿员工组成的爱心团队前往雪州梳邦再也 USJ 1 一带的公寓，并向住在当地的 50 户 B40 家庭分发了装有白米、食用油、白糖、面粉、牛奶、即食面和罐头食品的食物包。